
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 795
van PIET DE BRUYN
datum: 22 juni 2020

aan ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

Jachtwetgeving  -  Overtredingen

Met de komst van de wolven in Vlaanderen en meer bepaald met het illegaal doodschieten 
van wolvin Naya in 2019 werd duidelijk dat de jachtwetgeving niet altijd wordt nageleefd.

1. Hoeveel processen-verbaal werden opgesteld voor stroperij op basis van de 
jachtwetgeving de laatste vijf jaar? 

Graag het overzicht per provincie.

2. Weet de minister hoeveel van deze pv’s ook effectief tot een rechtszaak hebben geleid? 

Graag het overzicht per provincie.

3. Hoeveel jachtverloven werden ingetrokken voor de jaren 2015 tot en met heden? 

Graag het overzicht per provincie.



ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

ANTWOORD
op vraag nr. 795 van 22 juni 2020
van PIET DE BRUYN

1-3. Zie tabel als bijlage.  

BIJLAGEN:

1. Bijlage bij sv nr. 795 van 22 juni 2020 - Jachtwetgeving  -  Overtredingen

http://www.vlaamsparlement.be/link?id=10662

